
Tervehdys hyvinvointialueen vammaisneuvostolle, 

Vaasan vammaisneuvosto pyytää, että hyvinvointialueen 
vammaisneuvosto edellyttää hyvinvointialueelta, että materiaali mitä 
käsitellään niin kokouksissa, kun koulutuksissa tulisi aina kahdella 
kielellä. Kaikkien kuntien luottamushenkilöiden on pystyttävä 
ymmärtämään mistä kokouksissa ja koulutuksissa puhutaan, jotta 
sisältöön voisi myös vaikuttaa. Tämä on Vaasan vammaisneuvoston 
mielestä saavutettavuuskysymys. 

Todetaan vielä, että tämän ei lainkaan ole kritiikkiä hyvinvointialueen 
vammaisneuvostoa kohtaan. Olemme kiitollisia siitä, että teidän 
neuvostossa kaksikielisyys toimii. 
— 

En hälsning till välfärdsområdets råd för personer med 
funktionsnedsättning, 

Rådet för personer med funktionsnedsättning i Vasa ber att 
välfärdsområdets råd för personer med funktionsnedsättning 
uppmanar Österbottens välfärdsområde att se till att allt material som 
behandlas både på möten och utbildningar alltid finns tillgängligt på 
både finska och svenska. Alla kommuners förtroendevalda måste 
kunna förstå vad som diskuteras på möten och utbildningar, så att de 
också kan påverka innehållet. Detta är enligt oss en 
tillgänglighetsfråga. 

Samtidigt vill vi lyfta fram att detta inte är kritik mot välfärdsområdets 
råd för personer med funktionsnedsättning. Vi är tacksamma för att 
tvåspråkigheten fungerar i ert råd. 

Ystävälllisin terveisin, 
Frans Villanen 
Ordförande, rådet för personer med funktionsnedsättning, Vasa


